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GEMLİK BELEDİYE MECLİSİNİN 03 OCAK 2024 TARİHLİ 

OLAĞAN TOPLANTI GÖRÜŞME TUTANAĞIDIR. 

 

 

           TOPLANTIDA BULUNANLAR: Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı 

 

                                                 ÜYELER: Emir BİRGÜN, Oğuz HANÇER, Ercan 

BARUTÇUOĞLU, Galip GÜR, Osman DURDU,  Arzu KARATAŞ, Aydın BAYRAKTAR, Fehmi 

ARSLAN, Sedat AKKUŞ, Songül ŞANLI, Mahmut Kamil SOLAKSUBAŞI, Mustafa 

KAYNATMA, Elif ACAR YAŞAR, Fatih AYDIN, Rıdvan ÇAKMAK, Durmuş USLU, Alpaslan 

EKER, Bülent ÇİÇEK, Dursun YAVUZ, Nihat ÇETİN, Mehmet ÖKSÜZ, Mahir DAĞ, Ümit 

GÜLER. Sedat ÖZER, Bekir DÖĞER, Mehtap ÜNLÜ, Telat TEPE, Kanber TEMEL.  

 

           TOPLANTIDA BULUNMAYANLAR: Zeynep AKIŞ SERİNTÜRK, Şükran BEKAR, 

Tekin RAMA,   

         --Faruk BİLGİLİ Yazı İşleri Müdürü: Yoklama yapıldı. 

          --Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Yeterli çoğunluk var. Gruplar adına  

mazeret belirtmek isteyen var mı arkadaşlar 

 --Aydın BAYRAKTAR Meclis Üyesi: Şükran BEKAR 

--Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Şükran BEKAR, diğer arkadaşlar 

katılacak tamam. Milliyetçi Hareket Partisi grubu tamam.  İYİ Parti Tamam Cumhuriyet Halk 

Partisi 

--Emir BİRGÜN Meclis Üyesi: Tekin RAMA,  Zeynep AKIŞ SERİNTÜRK, Bülent 

arkadaşımız gelmek üzere. 

--Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Tamam.  Meclis üyelerimiz  Zeynep 

AKIŞ SERİNTÜRK, Tekin RAMA ve  Şükran BEKAR’ın mazeretli olarak kabulün oylarınıza 

sunuyorum kabul edenler etmeyenler oy birliği ile kabul edilmiştir. 

 Gruplar adına konuşma yapmak isteyen arkadaşımız varsa memnuniyetle söz verelim Peki 

Sayın DURDU, Sayın Sedat  AKKUŞ  

--Sedat AKKUŞ Meclis Üyesi: Sevgili Başkan Kıymetli Meclis Üyeleri, Değerli 

Katılımcılar,  İYİ Parti grubu ve Şahsım adına  hepinizi saygı ve sevgiyle selamlarım. 

  2024 yılının Ülkemizde ve dünyaya savaşların olmadığı, çocukların ölmediği,  Ulu Önder 

Mustafa Kemal Atatürk'ün de dediği gibi Yurtta Sulh Cihanda Sulh İlkesinin hakim olduğu bir yıl 

olmasını yüce Allah'tan niyaz ederim. 

Gemlik ile ilgili de Başkanım  bu manastırda eski İnan marketin oradaki istinat duvarını  

hala vatandaş merak ediyor.  Onun da bir akıbeti ile ilgili kısa bir bilgi alırsak yeterlidir 

--Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Çok teşekkür ederim. Sevgili AKKUŞ 

Sevgili BİRGÜN buyurun 

--Emir BİRGÜN Meclis Üyesi: Sayın Başkan,  Değerli Gemlikliler Değerli  Meclis Üyesi  

arkadaşlarım,  Basınımızın Değerli Temsilcileri Ben de Cumhuriyet Halk Partisi Meclis Grup adına 

size sevgi ve saygıyla selamlıyorum.  

2024 yılı az önce Sedat arkadaşımızın  söylediği gibi yaşayanlarımız adına  güzel bir yıl 

olsun. İşte  savaşların olmadığı, barış'ın daha ağırlık kazandığı büyük önderimiz  söylediği  gibi 

Yurtta Sulh Cihanda Sulh ilke edindiğimiz bir dönem olsun.  

Belediyemizin de bu son hizmet yılında çalışmanıza başarılar diliyoruz. Teşekkür ederim. 

--Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Çok teşekkür ederim sevgili BİRGÜN. 

Sevgili  BARUTÇUOĞLU geldi. Ama O imzasını atarken söz almak isteyen varsa başka. Yok.  

Sevgili BARUTÇUOĞLU . Son anda yetiştik 

--Ercan BARUTÇUOĞLU Meclis Üyesi:…..  

--Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Buyurun 



Sayfa 2 / 8 

 

--Ercan BARUTÇUOĞLU Meclis Üyesi: ……. 

--Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Kablo ile alakalı olabilir 

--Ercan BARUTÇUOĞLU Meclis Üyesi: Onunla mı konuşayım. Sayın Başkanım Değerli 

Meclis Üyeleri Değerli Çalışanlarımız Belediyemizin Çok Değerli Elemanları Müdürleri, Bizi 

izleyen bütün Hemşehrilerimi Saygıyla selamlıyorum.  Allah'ın selamı üzerinize olsun. Bu 

toplantımız  hayırlara  vesile olsun.  Gecikmeden dolayı özür diliyorum. Duayen Ziraat Odası 

Başkanımız Ali Çelik Bey'i Biraz evvel ondan beraberdim. Bu ara  bir rahatsızlık geçiriyor kendisi 

gözlerinden, Onun da selamı vardı hepimize.  selamı var Onu da ifade etmiş olayım.  

2024 yılına girdik. İnşallah 2024 yılı Ülkemize milletimize bütün insanlığa hayırlı bir yıl 

olur.  Akan kanların, Mazlum kanlarının son bulduğu başta Gazze   ve Filistin olmak üzere 

dünyanın dört bir tarafında zulüm ve işkence gören, baskı gören bütün milletlerin ve hakların 

kurtuluşuna vesile olur. Ve zalimlerin de zulümlerin son bulduğu bir yıl olur diye Yüce Allah'ın 

niyazda bulunuyorum. 

Gerçekten Biz ülke olarak Türkiye olarak bulunduğumuz coğrafi çok zor bir coğrafya.  Dört 

bir yanımız  savaşlar ve birtakım komplolarla   sürekli burnumuzun dibine kadar gelen sözde 

müttefiklerimizin  yapmış olduğu birçok manevra ile iç içeyiz.  Burun burunayız.  Bütün bu zor 

şartlar altında büyümesini devam ettiren, dik duran ve bayrağını hiçbir zaman gönderen indirmeyen 

bir ülke olduk. Allah da bir daha bu memlekete İstiklal Marşı'mızın şairimizin yazdığı eşsiz İstiklal 

Marşı dışında başka İstiklal marşları yazdırmasın.  

Şehit Eren BÜLBÜL de burada unutmamak lazım. Allah rahmet eylesin ve bütün 

şehitlerimize bütün cümle şehitlerimize Kurtuluş Savaşı şehitlerimiz, Kore şehitlerimiz, Kıbrıs 

şehitlerimiz ve terörle mücadelede en son şehit verdiğimiz 12 Kahraman askerimize ve bütün 

şehitlerimize Allah'tan rahmet  niyaz ediyorum.  

Ve bu arada 2024  yılın ilk toplantısında  bir aradayız. Bu toplantıda alacağımız kararların da  

hayırlara vesile olmasını diliyorum.  

Belediyemizin özellikle son aylarda sade daha fazla görünür halde olmasından dolayı da 

bundan memnuniyet duyduğumuzu ifade ediyorum. Gerek Fen İşleri Müdürlüğümüzün  yol 

çalışmaları, gerek Park Bahçeler Müdürlüğümüzün  yani sahaya  yansıyan basında da  bu yer 

buluyor makyaj  buluyor. Bu çalışmalar gerçekten güzel ambiyans oluşturuyor toplumda.  Bu 

Birimlerdeki çalışanlarımızın gerçekten ellerine sağlık diyorum. Ve tüm çalışanlarımızı 

çalışmalarından dolayı tebrik ediyorum,  teşekkür ediyorum. Maalesef yani şu anda ifade edilen 

birtakım birim Amirlerinin olmamasına rağmen bu çalışmaların bu şekilde devam etmesi de 

gerçekten kendilerine ayrıca bir tebrik etmemizi gerektiriyor. 

Ben alacağımız kararların şimdiden hayırlara vesile olmasını diliyorum. Yaklaşan 

Ramazanımızı da 3 aylarımız da şimdiden tebrik ediyorum. Hepinizi Saygıyla sevgiyle 

selamlıyorum.  

--Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Çok teşekkür ederim Ben de bütün 

konuşmacıların, bütün grup başkanı arkadaşlarımın, Sözcü arkadaşlarımın  iyi niyetlerine 

temenniler katıldı mı belirtmek isterim. 

Manastır İstinat duvarı ile ilgili bir sual geldi Sevgili AKKUŞ. Geçtiğimiz günlerde İhale 

ettik konuyu. beş davetli vardı. Üç katılımcı ihaleye katıldı. Ancak İhale Komisyonu yaklaşık 

bedelin üzerinde teklifler geldiği için ihaleyi iptal etmek zorunda kaldı. Şimdi yine davet mektubu 

üzerinden İhalesi tekrar edilecek. Umarım bu kez doğru rakamı veren bir firma denk gelir ve hızlıca 

başlarız. Artık iş o aşamaya kadar geldi 

 Sayın BAYRAKTAR bir şey mi söyleyeceksiniz?  

         --Aydın BAYRAKTAR Meclis Üyesi: Evet. Gündem dışı,  

          --Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Buyurun,  

        --Aydın BAYRAKTAR Meclis Üyesi: Bir şey söylemek istiyorum. Sayın Başkan, değerli 

Meclis Üyeleri, değerli katılımcılar, toplantımız hayırlara vesile olsun inşallah.  

Benim bir Sözlü Önerge şeklinde bir sorum olacak kabul ederseniz. Artık kamuoyunda ve 

Gemlik’te konuşulan bir konuyu sormak istiyorum. Gemlik Belediyesinin Temizlik İşleriyle alakalı 
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geriye dönük yüklü miktarda borcu olduğu söyleniyor ve bu dışarda da dillenmeye başlandı. Bunla 

alakalı ben Sözlü olarak önerge veriyorum. Var mıdır böyle bir şey, ne kadardır geriye dönük,  

faturası kesilmemiş de dahil olmak üzere bunu bize tarafımıza iletirseniz sevinirim. Tabi bunu sade 

biz söylemiyoruz, taşınırla ilgili de sizin eski Başkan Yardımcınızın da medyada çıkan bir sözü var. 

Müteahhitlere paralar ödenmiyor diye.  

Dolayısıyla bu hem kamuoyunda hem bizde merak uyandırıyor. Çünkü biz bu ödemeleri 

yapabilmek için satışlar yaptık belediye olarak, hani her ne kadar biz red versek de aşağı yukarı üç 

dört aydır bir yerleri sattık yani.      

         --Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Yo, 

         --Aydın BAYRAKTAR Meclis Üyesi: Bunu öğrenmek istiyoruz yani.  

         --Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Satma kararı aldığımız yerlerle alakalı şöyle 

şu bilgiyi de vereyim arkadaşlar. Karara aldığımız ihaleyi çıktığımız her yeri de satamıyoruz. 

Geçtiğimiz günlerde bir ihale vardı, katılan olmadı geçtiğimiz hafta Perşembe günü. Ama 

memnuniyetle biz size durumla ilgili bilgi veririz.  

        --Aydın BAYRAKTAR Meclis Üyesi: Bide şöyle bir şey var. Bu,   

        --Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: İlgili daire bu konuyla ilgili Aksel Başkan 

burda mı? 

       --Emine Aksel TÜMER Belediye Başkan Yrd: Evet,  

       --Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Tamam notunu aldık. Sözlü Önerge olarak 

kabul ediyoruz bunu. Bilgilendirmeyi yapalım.   

        --Aydın BAYRAKTAR Meclis Üyesi: İhaleye çıktığımız yerlerin de bu firmalara borcumuza 

karşılık teklif edildiği doğru mudur?  

        --Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Doğru. 

        --Aydın BAYRAKTAR Meclis Üyesi: Kabul eden var mı?  

        --Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Eğer yanlış hatırlamıyorsam bir 

müteahhidimiz ihalelerden birine girip bir mülkümüzü aldı, doğru. 

        --Ercan BARUTÇUOĞLU Meclis Üyesi: Onun bilgisi varsa Başkanım,  

        --Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Veririz, veririz tabi ki, bir mahsurumu var 

bunun.    

        --Aydın BAYRAKTAR Meclis Üyesi: Teşekkür ediyorum, sağ olun.  

        --Ercan BARUTÇUOĞLU Meclis Üyesi: Başkanım şimdi malumunuz üç ay sonra seçim 

olacak. Biz diyoruz ki şuanda yapılan ihalelerin sonucunda hak ediş birikimleri ve müteahhitlerin 

alacaklarıyla ilgili olarak şuan için son üç ay kalmış bir dönem de mülk satışıyla veya mülk devriyle 

bunların ödenmesi bizce doğru değil, yanlış bir uygulama.   

            Belediye mülkü ile ödeme yerine bu neyse bu borç ne kadarlık bir hak ediş var kaç aylık bir 

ödeme gecikmesi var veya yasal faizini bunlarla ilgili bize bilgi verilsin. Belediyenin mülkleri 

belediyede kalsın. Şimdi üç ay sonra ki gelecek olan yani yeni belediye yönetimine bırakalım 

bunları. Çünkü şuanda alacağımız satış veya bu şekilde trampayla işte veya mahsuplaşarak,    

          --Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Trampa yok,  

          --Ercan BARUTÇUOĞLU Meclis Üyesi:  Yani Mahsup edilerek verme yani borcun 

karşılığında verme şeklinde,    

            --Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Öylede değil. Öylede değil. Sevgili 

BARUTÇUOĞLU biz ihale ediyoruz, açık ihale. İhale Komisyonu Encümen, oraya halihazırda 

katılmak isteyen her kim varsa geliyor, müteahhit dediğimiz arkadaşlarımız da  gelen yurttaş da 

fiyat söylüyor. En yüksek rakamı verene mülkü, 

            --Ercan BARUTÇUOĞLU Meclis Üyesi: Evet, 

            --Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Satıyoruz.  

            --Ercan BARUTÇUOĞLU Meclis Üyesi: Evet Başkanım, 

            --Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Parayı ödüyor. 

            --Ercan BARUTÇUOĞLU Meclis Üyesi: Evet, 

            --Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Geliveriyoruz borcumuzu ödüyoruz.  
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            --Ercan BARUTÇUOĞLU Meclis Üyesi: Ondan ödüyorsunuz. İşte yani,   

            --Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Dolayısıyla eğer şimdi bakın şey bütçeyi 

yaparken hepinizin huzuruna dairelerimizden gelen ki hepiniz teşekkür ediyorsunuz daire 

müdürlerimize, dairelerimizden gelen bir takım teklifler oluyor. Ben bu yıl şu kadar asfalt 

dökeceğim, bu kadar kilit parke taşı imalatı yapacağım, bu kadar yama yapacağım diyor Fen İşleri 

Müdürlüğümüz bıla bıla bıla, altına bir rakam yazıyor. O rakamı komisyonumuz önce görüşüyor, 

sonra Encümenimiz görüşüyor, hatta önce Encümen sonra Meclise geliyor. En sonunda da belediye 

meclisimiz de karara bağlanıyor. Orayı söylerken yani bütün bunları yaparken yurttaş bütçe yapımı 

tekniği açısından konuya vakıf olmayabilir, anlaşılsın diye anlatıyorum siz elbette biliyorsunuz. 

Bütün dairelerden gelen personel giderleri de dahil harcama miktarı ortaya çıkınca dönüp bakıyoruz 

gelir kalemlerimize, gelir kalemlerimiz neler, onun da bir sonucunu buluyoruz. Arada fark varsa 

bunu nerden karşılayacağımızı da birlikte konuşuyoruz.  

           İhtimal bir; Gelir Kaynaklarını arttırıcı tedbirler alacaksın.  

           İhtimal iki; Satış yapacaksın.  

           İhtimal üç; Borçlanacaksın. 

           Bu Gemlik Belediyesi için değil. Bütün belediyeler ve bütün kurumlar için geçerli bir durum. 

Bizim satış yapmamız gerekliliği hazırladığımız bütçe de yazılı zaten, eğer satamazsan borcun 

artacağı belli, ilk günden belli. İhale edip de satamazsan borcun artıyor. Bu kadar şey bu yani basit 

bir denklem. Niye gelir kalemini artıramadım, artıramıyorsun. Gelir yani,  

       --Ercan BARUTÇUOĞLU Meclis Üyesi: Evet esas soru bu herhalde,  

       --Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Büyücü olmak lazım. Böyle bir enflasyonist 

ortamda ülkenin işte işçi maliyetlerinin başkaları tarafından belirlendiği, gelir kaynaklarının hangi 

oranda zam yapılabileceğine başkalarının karar verdiği bir durumda kaçınılmaz son. Yetişmekte çok 

zorlanıyoruz. Bunu samimi ikrarla hep söylüyoruz zaten, dikkatli adım atmak zorundayız. Çok çok 

ciddi bir felaketi atlattık, inşallah atlatamadık ama atlatacağız hep beraber Şubat ‘ta yaşadığımız 

deprem sonucu, onun etkilerini bütçemiz üzerinde görüyoruz ve arkadaşlar bakın çöp toplayabilmek 

için ödediğiniz paranın maliyetini burada defalarca dile getirdim.  

        Geçen yıl 2023 yılında bize diyor ki yasa kirleten öder. Dolayısıyla sen kaç para masraf 

ettiysen yeniden değerleme oranında belirle abone başına böl, vatandaştan topla bunu diyor. Ama 

Büyükşehir Belediyesinin aldığı karar yüzünden toplayamıyoruz. Geçen yıl yetmiş, seksen 

milyondan bahsediyorum arkadaşlar. Yaptığımız toplam satış bedeli bu kadar değil. İkisini de 

getirin arkadaşlar ne kadar satış yapmışız geçen yıl, çöpe ne kadar para ödemişiz, çöp toplamaya 

evlerden. Dolayısıyla hem gelir kaynaklarımızı Büyükşehir Belediyesinin verdiği karar üzerinden 

azaltıp hem burada çöp, çöpe borcunuz mu var sorusu ayıp oluyor biraz.  

        --Aydın BAYRAKTAR Meclis Üyesi: …………… 

        --Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Ayıp oluyor, 

        --Aydın BAYRAKTAR Meclis Üyesi: ……………  

        --Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Öyle oluyor.  

        --Aydın BAYRAKTAR Meclis Üyesi: İdare edemiyorsun demek ki.  

        --Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: İdare edemeyiz, müdahale edersen 

edemeyiz.  

         --Aydın BAYRAKTAR Meclis Üyesi: Gelirsek biz… 

         --Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Yani AK Parti,  AK Partili Belediye 

döneminde topladığın parayı CHP ‘li Belediye döneminde toplattırmazsan,    

        --Aydın BAYRAKTAR Meclis Üyesi: Sayın Başkanım becerisizlik var demek ki 

beceremiyorsun bu kadar basit yani.  

        --Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Becerip beceremediğimi,  

        --Aydın BAYRAKTAR Meclis Üyesi: Biz geliriz beceririz, sıkıntı yok. 

        --Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Bak,   

        --Aydın BAYRAKTAR Meclis Üyesi: Biz o işte tecrübeliyiz. Biz Belediyeciliği sizden iyi,  
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        --Emir BİRGÜN Meclis Üyesi: Başkanım Büyükşehirde başardıkları için Gemlik’te 

başaracak arkadaşlar, 

        --Aydın BAYRAKTAR Meclis Üyesi: Büyükşehirde böyle bir sıkıntı yok,  

        --Emir BİRGÜN Meclis Üyesi: Olmaz mı böyle bir sıkıntı?  

        --Aydın BAYRAKTAR Meclis Üyesi: Kimseye borcu yok.  

        --Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Seçime bak, seçime çok az kaldı. Siyaset 

yapmanız çok makul ama,   

        --Aydın BAYRAKTAR Meclis Üyesi: Bu siyaset değil biz,  

        --Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Bu siyaset bu. Çöp parasını,  

        --Aydın BAYRAKTAR Meclis Üyesi: Vatandaşın sorduğu soruyu soruyorum yani,  

        --Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Bak sordunuz cevap veriyorum.  

        --Aydın BAYRAKTAR Meclis Üyesi: Senin Başkan Yardımcın da çıkıp bunu deklare ediyor 

yani. Ben ne yapabilirim daha burda.  

         --Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı:  Kim,   

         --Aydın BAYRAKTAR Meclis Üyesi: Sormayayım mı yani. Eski Belediye Başkan 

Yardımcın?   

         --Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı:  Ya kişiyi bağlar o.  

         --Aydın BAYRAKTAR Meclis Üyesi: Ya nasıl kişiyi bağlar o,  

         --Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı:  Ya kişiyi bağlar o.  

         --Aydın BAYRAKTAR Meclis Üyesi: Dörtbucuk sene idareciydi burada o, nasıl kişiyi 

bağlar.  

        --Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı:  Senin,  

        --Aydın BAYRAKTAR Meclis Üyesi: Onun söylediği de yanlış. Doğruysa da,  

        --Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı:  Sevgili BAYRAKTAR, 

        --Aydın BAYRAKTAR Meclis Üyesi: Sizin söylediğiniz yanlış yani.   

        --Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Sevgili BAYRAKTAR şimdi senin 

söylediğin seni bağlamaz mı?   

        --Aydın BAYRAKTAR Meclis Üyesi: Hayır. Partimi bağlar sadece. 

        --Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Öyle mi? 

        --Aydın BAYRAKTAR Meclis Üyesi: Beni bağlamaz tabi canım,  

        --Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Grup adına konuşuyorsun.  

        --Aydın BAYRAKTAR Meclis Üyesi: Beni de bağlar partimi de bağlar,  

        --Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Peki bir daha söylüyorum, bir daha 

söylüyorum;  ilgili başkan yardımcısı arkadaşımız bizi beceriksiz bulmuş olabilir. Bir mahsuru yok.   

         --Aydın BAYRAKTAR Meclis Üyesi: Kendisi de dahil ona.  

         --Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Sende buluyor olabilirsin.  

         --Aydın BAYRAKTAR Meclis Üyesi: Kendisi de dahil ona. 

         --Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Bununda bir mahsuru yok ama bak 

söylüyorum; seksenmilyon lira masraf ettirip daha önce sen toplarken bana toplattırmayıp üzerine 

böyle bir şey söylersen, 

         --Aydın BAYRAKTAR Meclis Üyesi: Böyle aynı şekilde,  

         --Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Neresinden bakarsan,  

         --Aydın BAYRAKTAR Meclis Üyesi: Böyle aynı şekil onbeş belediye var, onyedi belediye 

var Bursa’da.   

         --Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Önümüzdeki, nasıl yani?   

         --Aydın BAYRAKTAR Meclis Üyesi: Bütün ilçe belediyeleri aynı durumda,   

         --Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Hepsinin durumu aynı.  

         --Aydın BAYRAKTAR Meclis Üyesi: Ama ben ödeyemiyorum demiyor müteahhitte, 

         --Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Hepsinin durumu aynı. 

         --Aydın BAYRAKTAR Meclis Üyesi: Müteahhide üç aylık, dört aylık borcumuz var 

demiyor hiçbiri ama geri dönük,  
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         --Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Hepsinin,   

         --Aydın BAYRAKTAR Meclis Üyesi: Sistem yürüyor yani, onu demek istiyorum,  

         --Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Yine yürüyor sevgili BAYRAKTAR bir 

sıkıntı yok,  

         --Aydın BAYRAKTAR Meclis Üyesi: Var sıkıntı ki bize geldi bu sıkıntı, 

         --Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Yine yürüyor,  

         --Aydın BAYRAKTAR Meclis Üyesi: …………… 

         --Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Başkan Adayı olan bir arkadaşın ne 

demesini bekliyorsunuz ki. Uğur Başkan çok başarılı ama bende adayım mı dicekti yani.  

         --Aydın BAYRAKTAR Meclis Üyesi: …………… 

         --Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı:  …………… tabiatına aykırı. 

         --Ercan BARUTÇUOĞLU Meclis Üyesi: Başkanım bu konuda,  tavsiyemiz var.  

         --Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Dolayısıyla, 

         --Ercan BARUTÇUOĞLU Meclis Üyesi: Tavsiyemiz var. 

         --Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı:  Sözlü önergenizi aldık, kabul ettik. Bilgi 

vericez size.  

         --Ercan BARUTÇUOĞLU Meclis Üyesi: Grup olarak şunu tavsiye ediyoruz. Bu konuda 

dediniz ya borçlanma diye, belediye borçlanabilir. Neden! İller Bankası veya diğer kamu 

bankalarıyla gerekli görüşmeleri yapılırsa eminim ki Gemlik Belediyesine bunların hepsi borç verir.  

        --Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Geçen ay ki meclis toplantısında bunun 

kararını aldık sizden,  

         --Ercan BARUTÇUOĞLU Meclis Üyesi:  Satacağımız, özür dilerim, özür dilerim. 

Satacağınız yani satmayı düşündüğümüz o yerin değer artışıyla borçlanacağımızın bize getireceği 

ek külfet mukayese edildiğinde bence borçlanma daha ehven gibi gözüküyor.   

        --Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Sevgili BARUTÇUOĞLU,  

        --Ercan BARUTÇUOĞLU Meclis Üyesi: Sadece bir öneri,  

        --Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Borçlanma yoluyla sorunu çözebiliyorsak 

satmıyoruz zaten. Geçen ay,   

        --Ercan BARUTÇUOĞLU Meclis Üyesi: Önerimiz bu yani bu konuda, 

        --Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Öneri ama yani sevgili BARUTÇUOĞLU 

önerin ihtiyacı yok zaten o yetkiyi aldık sizden geçen ay. Şimdi yazılarımızı yazdık. Sevgili Aksel 

İLLER BANKASI ’ndan Onay gelip gelmeyeceğini de takip ediyoruz değil mi?    

        --Emine Aksel TÜMER Belediye Başkan Yardımcısı: Evet Başkanım,  

        --Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Tamam. Teşekkür ederim.  Bu bölümü 

yoklama ve açılış olarak kabul edip, 06.12.2023-11.12.2023 tarihli Olağan Meclis görüşme, 

        --Sedat ÖZER Meclis Üyesi: 18,  

        --Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: 18 mi? 

         --Sedat ÖZER Meclis Üyesi: 18 de Olağanüstü,  

        --Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Bir dakika ya. Bu olağan meclis görüşme 

tutanakları ve 18.12.2023 tarihli Olağanüstü Meclis Görüşme Tutanaklarının okunmuş olarak 

kabulünü oylarınıza sunuyorum. Kabul edenler, etmeyenler. Oybirliğiyle kabul edilmiştir. Bir 

düzeltmeye muhtaç bir durum yoksa okunduğu şekliyle oylarınıza sunuyorum. Kabul edenler, 

etmeyenler. Oybirliğiyle kabul edilmiştir.     

 Arkadaşlar 1 maddede Bir seçim var Denetim Komisyonu seçimi. Dolayısıyla Öncelikle 

gruplardan tasnife  heyetine   ilişkin öneri bekliyorum. Kapalı oylama ile yapılacak biliyorsunuz 

Tasnif heyetinde yer almak isteyen arkadaşımız var mı Sevgili BİRGÜN 

--Emir BİRGÜN Meclis Üyesi: Mehtap ÜNLÜ 

--Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Adalet ve Kalkınma Partisi'nden bir temsilci 

--Ercan BARUTÇUOĞLU Meclis Üyesi: Elif Hanım veriyoruz başkanım.  Elif ACAR 

--Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı:  Elif ACAR Milliyetçi Hareket Partisi   

--Osman DURDU  Meclis Üyesi: Telat TEPE 
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--Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı:  Telat TEPE.   IYİ Parti 

--Meclis Üyesi:  

       --Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı:  üç kişi yeterli diyorsun. 

--Meclis Üyesi:   

--Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı:   Peki üç kişi kafi.   Mehtap ÜNLÜ Elif 

ACAR ve Telat TEPE'nin pasif heyetinde görev almasını durumunu oylarınıza sunuyorum.  Kabul 

edenler etmeyenler oy birliği ile kabul edilmiştir. 

             Heyet yerini alırken, Biz de Denetim Komisyonunun biliyorsunuz 3 ya da 5 kişiden oluşur 

hükmü var Ben izniniz olursa her yıl yaptığımız üzere yine 5 kişiden oluşmasını Bu sayede bütün 

partilerden temsilci olmasını doğrultusunda oylarınıza sunuyorum . 5 kişi olmasını kabul edenler oy 

birliği ile kabul edilmiştir. Yine yasanın emrettiği  Amil hüküm gereği Siyasi partiler Gruplar 

Temsili nispetinde yer alır hükmünden hareketle üç Cumhuriyet Halk Partisi,   Bir Milliyetçi 

Hareket Partisi ve bir Adalet ve Kalkınma Partisi emrediyor.  Gruplar konuştu Cumhuriyet Halk 

Partisi İYi Parti ile görüşmesi oldu. Oradan da bir ismimiz var değil mi 

 --Emri BİRGÜN Meclis Üyesi: Evet 

 --Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı:   evet  isimleri rica edeyim 

--Emri BİRGÜN Meclis Üyesi: Songül ŞANLI, Mehtap ÜNLÜ, Oğuz HANÇER 

--Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı:   Teşekkür ederim. Adalet ve Kalkınma 

Partisi 

--Ercan BARUTÇUOĞLU Meclis Üyesi: Aydın BAYRAKTAR 

--Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı:   Aydın BAYRAKTAR,  Milliyetçi Hareket 

Partisi  

--Osman DURDU Meclis Üyesi: Başkanım  Öncelikle teşekkür ediyoruz bütün partilerin  

denetime. Katılımına imkan sağladınız Çok sağ olun Bu iyi bir davranış Alparslan EKER 

--Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Alparslan EKER Evet arkadaşlar zarfları 

dağıtıyoruz 

Alparslan'ın fotoğrafı yok muymuş bizde arkadaşlar.  Çok özür dileriz Sevgili EKER böyle bir 

durum olduğunda bir daha hiç birini resmini koymayalım çocuklar.  

       Son denetim komisyonu seçimi bu.  Mümkünse apolitik davranalım ve 5 ismi de bütün gruplar  

yazsın. Ben öyle yapıyorum. 

         Tasnif  heyeti sayım dökümü yapana kadar oyunu kullanan sandığa atan  arkadaşımız için 10 

dakika ara.  

  

II. OTURUM 

 

  --Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Meclis Üyelerimizi    davet edelim 

arkadaşlar. Dışarıdaki arkadaşlar içeriye davet edelim arkadaşlar.  Bütün  arkadaşlar gelmedi galiba  

içeriye ama tasnif  heyetimiz  sayım dökümü tamamlamıştı arkadaşlar. Meclis Üyelerimiz Songül 

ŞANLI, Mehtap ÜNLÜ, Oğuz HANÇER  Alparslan EKER Aydın BAYRAKTAR, Denetim 

Komisyonu Üyeliğine Seçilmişlerdir.  Tebrik ediyorum.  Görevlerinde başarılar diliyorum. 2. 

maddeyi okuyabiliriz arkadaşlar.  

--Sedat ÖZER Meclis Üyesi:  Zabıta Müdürlüğü’nün,  Zabıta Personelinin 2024 Yılı fazla 

mesai ücretlerinin belirlenmesi ile ilgili yazısı. 

--Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Gündem maddesinin okunmuş olarak 

kabulün oylarınıza sunuyorum kabul edenler etmeyenler oy birliği Kabul edilmiştir arkadaşlar rutin 

biliyorsunuz her yıl belli oranlarda meclisimiz  bize geliyor konu. Meclisimizde en yüksek seviyede 

değerlendirme yapılmasını daha önce karara bağlamış. Dolayısıyla Eğer uygun görürseniz herhangi 

bir komisyona havale etmeden direkt olarak Oylarınıza sunacağım uygun mudur ?  Zabıta 

personelinin 2024 yılında fazla mesai ücreti olarak alacağım.  Bedel uygundur değil mi  



Sayfa 8 / 8 

 

--Ercan BARUTÇUOĞLU Meclis Üyesi:  Tamam.  

--Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: peki Dairesinden geldiği şekliyle konuyu 

oylarınıza sunuyorum. kabul edenler etmeyenler oy birliği ile kabul edilmiştir.  3 madde lütfen  

--Mahir DAĞ Meclis Üyesi: İmar ve Şehircilik Müdürlüğü’nün, İlçemizdeki yapılarda 

ruhsat aşamasında ödenmesi gereken 2024 yılı kroki tasdik ücreti ile ilgili yazısı. 

--Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Gündem maddesinin okunuşu olarak 

kabullünü oylarınıza sunuyorum . Kabul edenler etmeyenler oy birliği ile kabul edilmiştir. İtiraz 

olan yoksa konunun Plan bütçe komisyonunda değerlendirilmek üzere Komisyonu havalesini Kabul 

edenler etmeyenler oy birliği ile kabul edilmiştir bir sonraki madde lütfen. 

--Sedat ÖZER Meclis Üyesi:  İmar ve Şehircilik Müdürlüğü’nün, İlçemizdeki yapılarda 

ruhsat aşamasında ödenmesi  gereken 2024 yılı yola katılım bedelleri ile ilgili yazısı.  

--Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Gündem maddesinin okunmuş olarak 

kabulünü  oylarınıza sunuyorum kabul edenler etmeyenler oy birliği ile kabul edilmiştir. Yine 

uygun görürseniz Plan bütçe komisyonunda değerlendirilmek üzere Komisyonu havalesi şeklinde 

Sunuyorum kabul edenler etmeyenler oy birliği ile kabul edilmiştir 

Gündemin son maddesini alalım  

--Alpaslan EKER Meclis Üyesi: Bir şey sorabilir miyim? 

--Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: buyurun 

--Alpaslan EKER Meclis Üyesi:  Bununla ilgili bu iki madde2024 yılı gelir bütçesinde  yok 

muydu bu iki kalemlerde.  

--Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Komisyon baksın yoksa gelmezdi değilse 

işlem yapılmasına gerek olmadığı şeklinde bir karar alırsınız. 

Son madde lütfen    

--Mahir DAĞ Meclis Üyesi:  Sosyal Yardım İşleri Müdürlüğü’nün, Gemlik Zeytin Dalı 

Eğitim Kültür ve Yardımlaşma Derneği ile imzalanan Ortak Proje protokolü ile kendilerine tahsis 

edilen, Gemlik Belediyesi Kamil BAKİ  şevinin tahsis süresinin uzatılması talebi ile ilgili  yazısı. 

--Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Kamil BEKİ diye düzeltelim Allah'tan 

rahmet dileyelim Gündem maddesinin okumuş olarak kabulünü  Oylarınıza sunuyorum kabul 

edenler etmeyenler oy birliği ile kabul edilmiştir.  Yine itirazı olan yoksa Konunun Plan Bütçe ve 

Hukuk Komisyonlarında değerlendirilmek üzere komisyon havalesi  şeklinde oylarınıza sunacağım 

kabul edenler etmeyenler oy birliği ile kabul edilmiştir.  

 Gündem maddelerinin sona erdi Toplantıyı bir sonraki toplantıyı önümüzdeki pazartesi 

günü saat yine saat 15:00’de bu salonda  yapmak konusunda oylarınıza  sunuyorum. Kabul edenler,  

etmeyenler oy birliği ile kabul edilmiştir.  

Aldığımız kararların özür dilerim arkadaşlar toplantıyı kapatmadan 5 tane Önergemiz var 

yazılı. 5 Önergenin  gündem haline getirilerek ilgili  Komisyon  yada Dairelere havale şeklinde 

oylarınıza sunuyorum.  Kabul edenler etmeyenler oy birliği ile kabul edilmiştir. 

Toplantımızın, aldığımız kararların önce ilçemize sonra memleketimizi hayırlar getirmesini 

temenni ediyorum.  Toplantıyı kapatıyorum arkadaşlar 
 

 

 

 

          Mahir DAĞ 

             Katip Üye 

     Sedat ÖZER  

       Katip Üye 

            Mehmet Uğur SERTASLAN  

                        Meclis Başkanı  


